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W dniu 17 listopada 2020, podczas posiedzenia wspólnego Komisji, Rada Gminy analizowała stan 
wykorzystania wynajmowanego budynku ośrodka zdrowia na rzecz firmy Medycyna Rodzinna z 
Osuchowa, działającej pod kierownictwem Pana Michała Sulkowskiego. Radni zgodnie twierdzili, ze 
poziom i zakres usług medycznych świadczonych przez w/w podmiot jest niski i niewystarczający, 
jednoznacznie i niemal jednomyślnie zalecali mobilizację najemcy do podniesienia poziomu świadczeń 
medycznych, w przeciwnym wypadku mówili o zmianie podmiotu na bardziej operatywny.

Wójt, Piotr Rybka, rekomendował jednak pozostawienie Medycyny Rodzinnej, ze względu na 
trudną sytuację epidemiczną i wyrażał obawy, że nie uda się wyłonić innego najemcy, co doprowadzić 
może do całkowitego braku podstawowej opieki medycznej. Zobowiązał się jednocześnie do podjęcia 
działali i negocjacji, zmierzających do korzystniejszego działania najemny na rzecz mieszkańców 
gminy.

Gremium ustaliło i zobowiązało Wójta do przedłużenia umowy na jeden rok, co powinno 
wystarczyć na wprowadzenie zmian przez dotychczasowego najemcę, lub wyłonienie nowego 
podmiotu.

Zbliża się nieuchronnie koniec roku i  jednocześnie koniec umowy z podmiotem Medycyna 
Rodzinna.

1. jakie działania w ciągu tych niemal 10 miesięcy podjął Wójt, zmierzające do zmiany, poprawy 
zakresu i jakości świadczonych usług medycznych ?

2. ile spotkań odbył Wójt z Panem Michałem Sułkowskim ?
3. jakie zapadły ustalenia w trakcie tych rozmów ?
4. Czy mieszkańcy mogą spodziewać się nowej jakości opieki zdrowotnej od początku 2022 

roku?

Do odpowiedzi na zadane powyżej pytania proszę dołączyć wszelkie notatki służbowe, protokoły, 
stenogramy, podpisane porozumienia, lub jakiekolwiek inne dokumenty świadczące o 
przeprowadzonym postępowaniu.


